
Z Á P I S N I C A 

napísaná z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 
konaného dňa 20.06.2016 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :           Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan      

Harčár, Mgr. Miroslav Hrubý, Ing. Ján Tižinák, , Mgr. Andrea Jakubcová,  
Pozvaní  :            Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová a Alena Lackovičová  
Neprítomní :      Mgr. Anna Hamran-Podstrelená (ospravedlnená), ďalej nikto. 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 

1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 28.04.2016. 

4.)   VZN č. 02/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobným stavebným odpadom.  

5.)   Zberný dvor (registrácia). 

6.)   Audit za rok 2015  (správa). 

7.)   Záverečný účet za rok 2015 (prerokovanie). 

8.)   Výberové konanie na riaditeľku MŠ (informácia, postup). 

   

  Informácie pre poslancov 

  Interpelácie poslancov a rôzne  

 
K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania. Ospravedlnil poslankyňu Mgr. Annu Hamran-Podstrelenú, ktorá sa nezúčastní 
rokovania OZ z dôvodu ochorenia (PN). Poslanci navrhnutý program rokovania schválili bez 
ďalších pripomienok a  návrhov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: Ing. Ján Tižinák a Mgr. Miroslav Hrubý, za zapisovateľku 
p. Mária Kloknerová. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0          zdržal sa: 0 
 
K bodu č.3.) 
 Starosta informoval o plnení uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ:  
K uzneseniu č. 20/2016  k IBV „Biely dvor“ (Poľná, Nemček, MARKO): 
 OZ „zamieta návrh predložený v  DÚR a požaduje, aby hustota zástavby predmetnej 
lokality na pozemkoch parc.č. 1003/691, 1003/693, 1003/695 a   1003/697 zodpovedala 
zámeru podľa uznesenia OZ č.34/2014 (spolu max.7 staveb. pozemkov RD – 7 B.J.v RD“.  
 Investor (aj spoločný stavebný úrad) bol informovaní o uznesení OZ. Zobral ho na 
vedomie a stiahol Návrh na vydanie ÚR s tým, že ďalšiu predprojektovú a projektovú prípravu 



prispôsobí stanoveným podmienkam. Po prepracovaní a pri dodržaní podmienok zástavby 
bude obec súhlasiť s vydaním územného rozhodnutia. 
 
 K uzneseniu č.22/2016  k žiadosti o prenájom obecných priestorov (knižnica): 
 „OZ v Bielom Kostole po prerokovaní schvaľuje zámer a spôsob prenájmu  v zmysle 
Zákona č. 507/2010 Z.z., §9, ods (2), a)  a §9a, ods (9) formou verejnej obchodnej súťaže. OZ 
zároveň poverilo OcÚ zverejniť zámer prenájmu a podmienky obchodnej súťaže“. 
 Záujemca sa vyjadril, že nebude čakať, prenajme si priestory v Trnave. 
Informácie poslanci zobrali na vedomie bez pripomienok.  
 
K bodu č.4.) –     VZN č. 02/2016  o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobným 
stavebným odpadom. 

 Starosta informoval OZ o návrhu VZN, ktorý bol vypracovaný v zmysle aktuálneho 
znenia zákona o odpadoch a o krokoch a termínoch, ktorými sú obce viazané v súvislosti 
s riešením odpadového hospodárstva na ich území. Informoval, že Návrh VZN č.2/2016 bol 
vyvesený v zákonom stanovenej lehote, každému bol k dispozícii na úradnej tabuli obce 
a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
JUDr. Adámek:  

- Pochybuje, že niekto z poslancov si otvoril webovú stránku (k predmetnému VZN). On 
sám ju nemohol otvoriť a preto nepozná znenie návrhu VZN.  

- Upozornil, že zberný dvor bol zriadený z prostriedkov obce a štát na jeho výstavbu 
neprispel žiadnou sumou. 

- Postačia poplatky na zbernom dvore na  
Mgr. Hrubý: 

- Žiada, aby mu boli podklady k VZN (aj do budúcnosti) dodané aj v písomnej/tlačenej 
forme, nielen elektronicky. 

- Nepochybuje o kvalite predloženého VZN, ale odmieta hlasovať k materiálu, s ktorým 
sa neoboznámil, pretože mu nebol doručený 

Milan Harčár:  
- Pýta sa, čo sa stane, ak návrh VZN dnes neodsúhlasíme/neschválime.  

Starosta:  
- Návrh VZN pre obec vypracovala Ing. Cutová ( bývalá pracovníčka ASA – partnera 

obce v oblasti odpadového hospodárstva) ako kvalifikovaný odborník. Materiál je 
obšírny (38 strán), preto nebol poslancom doručený v tlačenej forme, ale bol 
k dispozícii na webovej stránke a na úradnej tabuli.  

- Upozornil, že obec je (v zmysle platnej legislatívy) viazaná troma termínmi – 
schválením/účinnosťou predmetného VZN, uzatvorením zmlúv s partnerskými 
organizáciami vo veci odpadového hospodárstva a podaním žiadosti o registráciu 
zberného dvora. 

-  Ozrejmil niektoré nové skutočnosti súvisiace s odpadovým hospodárstvom – akým 
spôsobom nakladať s pneumatikami, drobným stavebným odpadom (podstatná nová 
skutočnosť), ako má byť prevádzaný triedený zber. 

 
 Starosta po ukončení diskusie predložil nasledovný Návrh na uznesenie: 
„Obecné zastupiteľstvo v Bielom Kostole na základe samosprávnej pôsobnosti podľa §4 ods.1 
a §6 ods.1 zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov a podľa 



§7 ods.4 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 
neskorších predpisov po prerokovaní vydáva Všeobecne záväzné nariadenie č. 02/2016 
O nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 .... trojpätinová väčšina prítomných) : 
           za:1             proti: 1   zdržal sa: 4 
 
Návrh nebol prijatý. 
 
 Počas rokovania k tomuto bodu č.4.) pracovníčka OcÚ pripravila podklad –Návrh VZN 
č.2/2016 v písomnej/tlačenej forme, ktorý bol osobne odovzdaný všetkým zúčastneným 
poslancom OZ.  
 Starosta navrhol Obecnému zastupiteľstvu, že na deň 23.06.2016 (štvrtok) bude 
zvolané mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva za účelom opätovného 
prerokovania návrhu VZN č.2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobným 
stavebným odpadom s tým, že poslanci budú mať dosť času na prerokovanie podkladov. 
Poslanci tento návrh zobrali na vedomie a s termínom zasadnutia súhlasili.  
  
K bodu č.5.) – Zberný dvor (registrácia). 
 
 Starosta podal informáciu o požiadavke na registráciu zberného dvora v obci Biely 
Kostol. Zberný dvor je funkčný, je v prevádzke a slúži občanom. Vhodnosť polohy zberného 
dvora pri kaštieli (kultúrnom dome) nie je predmetom rokovania.  
 OZ po diskusii prijalo nasledovné uznesenie: 
 „Obecné zastupiteľstvo v Bielom Kostole súhlasí s podaním žiadosti o udelenie súhlasu na 
prevádzkovanie zberného dvora na v obci Biely Kostol“. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4) : 
           za:6             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.6.) – Audit za rok 2015 (správa) 
 
 Starosta požiadal ekonómku, p. Lackovičovú o prednesenie správy audítora  
k záverečnému účtu za rok 2015, súčasťou ktorej je aj audit dodržiavania zákona 
o hospodárení obce. Poslanci OZ stanovisko audítora hlasovaním zobrali na vedomie. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za:6             proti: 0   zdržal sa: 0 

 
K bodu č.7.) – Záverečný účet za rok 2015 (prerokovanie). 
 
 Záverečný účet za rok 2015 bol prerokovaný v Komisii finančnej, správy obecného 
majetku a ochrany verejného záujmu. Predseda komisie p. Harčár predložil odporučenie 
Komisie, ktoré OZ zobralo na vedomie. Ďalej hlavný kontrolór obce p. Pecková predložila 
stanovisko HK k Záverečnému účtu. Odporučenie Komisie a a stanovisko HK tvoria súčasť 
tohto záznamu. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní správu o záverečnom účte obce 
a rozpočtovom hospodárení za r.2015 schválilo bez výhrad a zároveň schválilo použitie 
prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 24 476,08 €. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za:6             proti: 0   zdržal sa: 0 



K bodu č.8.) – Výberové konanie na riaditeľku MŠ (informácia, postup). 
 

 Ku koncu augusta 2016 končí funkčné obdobie (5 r.) riaditeľky MŠ. Obec B.K. ako 
zriaďovateľ MŠ je povinná vymenovať riaditeľa predškolského zariadenia na základe 
výberového konania. Výberové konanie bolo vyhlásené a v stanovenom termíne bolo 
ukončené preberanie prihlášok. Informácie podal poslanec Milan Harčár, predseda RŠ. 
V riadnom procese výberového konania bola zriaďovateľovi MŠ doručená jediná prihláška. 
Jedinou prihlásenou je terajšia riaditeľka p. Iveta Domoráková, všetky požadované doklady 
boli v poriadku, podmienky výberového konania boli splnené. Poslanec Harčár informoval 
o ďalšom postupe. 
Diskusia : 
JUDr. Adámek : 

- Opakovane vyjadril výhrady voči štrajku, do ktorého sa MŠ zapojila. 
- Voči osobe a odbornosti terajšej riaditeľky MŠ nemá žiadne výhrady, je mimoriadne 

činná, vyučovanie je kvalitné a MŠ dobre funguje. 
Mgr. Hrubý : 

- Chcel vedieť, ako bolo zverejnené výberové konanie ( odpovedal starosta: Na 
webovej stránke obce, na úradnej tabuli a v regionálnom periodiku Trnavsko ). 

K tomuto bodu nebolo hlasovanie, nebolo prijaté uznesenie  - poslanci Obecného 
zastupiteľstva informácie o priebehu a  výsledkoch výberového konania, ako aj o ďalšom 
postupe zobrali na vedomie. 
 
INFORMÁCIE PRE POSLANCOV : 

1. Kriminalita: Starosta predložil poslancom Prehľad stavu a štruktúre kriminality v obci 
Biely Kostol za obdobie 01.01.2016. – 16.06.2016, ktorú si vyžiadal od Obvodného 
oddelenia PZ v Trnave. Informoval, že EMOS pripravuje inštaláciu bezpečnostných 
kamier na Potočnej ulici. Po opakovaných neúspešných pokusoch o NFP na 
bezpečnostný kamerový systém v obci bude vhodné zabezpečiť si ho z vlastných 
prostriedkov ( kalkulovať s tým v rozpočte ). 

2. MK Poľná ul.: 1.etapa (podklady) je ukončená, rozbieha sa 2.etapa (asfalty).   
3. Poplatok za rozvoj:  Starosta informoval o skutočnosti, že pripravovaná legislatíva 

umožní Obci stanoviť cestou VZN „poplatok za rozvoj“ (nie ako povinnosť, ale ako 
možnosť). OZ sa bude musieť v blízkej budúcnosti týmto zaoberať. 

4. Oprava výtlkov na MK Pionierske nám a ďalej v obci (jedná sa o väčšie narušenia 
vozovky – také, ktoré nie je možné opraviť svojpomocne, najmä na Poľovníckej ulici) 
bude zahájená podľa počasia a voľných kapacít dodávateľa bez zbytočných odkladov. 
Dodávateľ má k dispozícii mapku so zaznačením najviac problémových miest.  

5. Starosta informoval poslancov, že potreba odvedenia dažďových vôd v jadrovej obci 
(až do potoka Parná) je akútna a treba ju chápať ako jednu z priorít. Požiadal 
poslancov, aby podali námety na riešenie s tým, že musí ísť o súvislé odvedenie 
povrchových až do potoka – ináč to nemá zmysel. S týmto súvisí aj riešenie „pústky“ 
medzi Poľovníckou a Rybnou ulicou, ako aj riešenie dažďovej vody, ktorá spadne na 
plochu areálu bývalého JRD. 

6. Pani Stanislava Hlúbiková navrhla spojazdniť jestvujúcu studňu v areáli MŠ a využiť ju 
pre potreby materskej škôlky aj rodinného domu v susedstve. Starosta navrhuje 
preveriť možnosti technického riešenia a finančné nároky. V prípade, že nebudú 



žiadne dôvody proti takémuto zámeru, zaradiť ho do plánu investícií. (JUDr. Adámek 
navrhuje: v tejto súvislosti zrekonštruovať šachtu, v ktorej sú vodomery).   

 
 INTERPELÁCIE POSLANCOV a RôZNE : 

1. JUDr. Adámek:  
- Je potrebné riešiť opravy ciest a urgentne výtlkov na Poľovníckej ulici. Veľké traktory 
neúnosne zaťažujú komunikáciu. Nedodržiava sa rýchlosť. Poukázal na možnosť 
riešenia výtlkov svojpomocne s použitím suchej asfaltovej zmesi vo vreciach. 
(Starosta odpovedal – tento postup sme vyskúšali, je dobrý na „malé záplaty“ 
s podmienkou vysokej teploty na zatavenie zmesi. Vysoký rozsah sanácie výtlkov si 
vyžaduje rozsiahlejší záber. Toto bude obec riešiť dodávateľským spôsobom.)  
- Prečo nepokračuje výstavba autobusových zastávok? 
(Starosta odpovedal – v zámere sú tri prístrešky pri autobusových zastávkach. Na 1-2 
sú vyčlenené prostriedky v rozpočte. Na výstavbu prístrešku na Rekreačnej ul. nedal 
súhlas vlastník pozemku mesto Trnava. Prístrešok na Rybnej ul. je v dobrom stave 
a o.i. výstavba nového je podmienená rekonštrukciou rigolov. MK na Pionierskom 
nám. pôjde do rekonštrukcie vrátene autobusovej zastávky a prístrešok nemôže byť 
zrealizovaný pred rekonštrukciou MK). 
- Pústka Poľovnícka-Rybná ul. Zistiť v akom je stave, oživiť a spojazdniť.  
- Bude potrebné niečo robiť so „stánkom“ pred KD. Odstrániť, alebo spojazdniť 
a skultúrniť okolité prostredie. Vlastníkovi stanoviť termín doriešenia ( Mgr. Hrubý) . 

2.  Mgr. Hrubý:  
      - Vo veci prístreškov pri autobusových zastávkach navrhuje dočasné riešenie 

provizórnou konštrukciou. 
      - Prikláňa sa k zámeru oživiť pústku s tým, že bude potrebné vyčleniť finančné 

prostriedky. 
(Starosta odpovedal – zámer oživenia pústky je potrebné pripraviť systémovo. 
Dažďová voda z Poľovníckej ul. musí byť odvedená súvisle až do potoka Parná. S tým 
súvisí rekonštrukcia/výstavba rigolov min. na Poľovníckej a Rybnej ul. Pozor na 
neregulované odvádzanie dažďových vôd z areálu býv. JRD). 
- Úpravu rigola budovať postupne od recipientu – potoka Parná ďalej cez Rybnú ul. do 
obce. Odporúča („tak, ako to robia iné obce – nanovo vybudovať nový rigol“). 
- Upozornil na to, že finančné prostriedky na dokončenie komunikácie Poľná ul. 
nemôžu prekročiť sumu 70 tis. €, ak sa majú rozdeliť na plnenie za dve etapy stavby.  
( odpovedal starosta: Náklady nedosahujú sumu 70 tis.€ ). 

 
 Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval 
za účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
OVEROVATELIA  ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
Ing. Ján Tižinák   ......................................         Mária Kloknerová.................................. 
Mgr. Miroslav Hrubý ............................... 
 
 
Dňa 25.06.2016   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


